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Z á p i s n i c a č. 3/2013 

zo šestnásteho verejného  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach 

konaného dňa 

25. apríla 2013 v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 
Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa 

3. Plnenie úloh z posledného OZ   

4. Informácie starostu o  činnosti v obci  

5. Poskytnutie dotácie na záujmové vzdelanie detí v CVČ 

6. Smernica obce Topoľčianky č. 1/2013 o vykonávaní predbežnej a priebežnej 

finančnej kontroly 

7. Úprava platu starostu obce 

8. Žiadosti občanov a organizácií 

9. Interpelácie poslancov 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov, hlavného kontrolóra obce a všetkých 

prítomných občanov. Poslanci sú prítomní  v počte 7 , dvaja poslanci sú ospravedlnení, 

OZ je uznášaniaschopné.  

Starosta dal hlasovať za schválenie programu. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta  -  konštatujem, že program dnešného OZ a uznesenie č. 242-1/2013/16 bolo 

schválené  

Zasadnutie OZ je snímané na diktafón. 

 

K bodu č. 2.) 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 



 3 

 

Návrhová komisia: p. Minár Peter– predseda 

JUDr. Ružena Gräffová, Ing. Radimír Siklienka PhD.  -  členovia 

 

  

Overovatelia zápisnice:  Ing. Kazík Roman  

Ing. Adamičková Alžbeta 

 

Starosta dal hlasovať za  Návrhovú komisiu a za Overovateľov zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA : 7   PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 243/2013/16 schvaľuje návrhovú komisiu 

a overovateľov zápisnice. 

 

Za zapisovateľa zápisnice sa určuje : Mgr. Anton Segíň – prednosta OcÚ 

 

K bodu č.  3.) 

 

 Komisii výstavby a územného plánovania a verejnoprospešných prác vytipovať 

miesto pre vybudovanie obecnej tržnice 

 

Ing. Kazík  - komisia urobila tvaromiestnu obhliadku a zhodla sa na tom, že vhodné 

miesto na vybudovanie obecnej tržnice je v priestore oproti križovatke ul. Žikaveckej a ul. 

Hlavnej, oproti domu r. Beňušovej 

 

 Prednostovi OcÚ – upozorniť NŽ na odstraňovanie konského trusu z komunikácií 

v obci 

prednosta  - osobne som hovoril s Ing. Horným a tiež s p. Matuškom, bolo prisľúbené 

dôraznejšie kontrolovanie a čistenie ciest 

 

 Prednostovi OcÚ -  preveriť možnosť premiestnenia telefónneho automatu v centre 

obce 

 

prednosta -  úloha nie je splnená, potrebujeme ešte presne zistiť komu pozemky patria 

a osloviť spojárov, aké náklady by táto prekládka predstavovala 

 

 

 Prednostovi OcÚ – premiestniť PNS na plánované miesto 

prednosta – spoločnosť ROYAL PRESS bola vyzvaná na premiestnenie stánku, prisľúbili 

premiestniť ho v mesiaci máj 
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Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 244 /2013/16. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA : 7  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 244/2012/16 berie na vedomie Správy 

o kontrole plnenia jednotlivých  úloh z predchádzajúcich OZ. 

 

 

 

K bodu č.  4.) 

 

Informácie starostu o činnosti v obci: 

 

Investičné akcie: 

 V mesiaci máj začneme so stavebnými prácami na „Revitalizácii centrálnej časti 

obce III. etapa“ práce bude robiť ViOn a.s. Zlaté Moravce 

 Taktiež by sme začali v máji s vysprávkovaním miestnych komunikácií. Obec 

dostane v rámci prevencie kriminality dotáciu 7.000,00 € na rozšírenie 

kamerového systému. 

 

Kultúrno – spoločenské akcie: 

 V marci sa v priestoroch DKS konali výročné členské schôdze oraganizácii: 

Jednota, Dobrovoľného hasičského zboru a Slovenského červeného kríža 

 23.03.2013  -  bolo otvorené súkromné fitness Else fit 

 26.03.2013  -  uskutočnila sa slávnostná akadémia – Deň učiteľov 

 06.04.2013  -  konal sa 39. ročník Behu oslobodenia spojený s kladením vencov pri 

pomníku padlých  

 19. – 21. 04.2013  -  ZO SZZ v spolupráci s obcou usporiadala 9. ročník 

ochutnávky vín 

 26.04.2013  -  bude sa konať v priestoroch DKS odber krvi – Starostovská kvapka 

krvi 

 

Zároveň Vás chcem všetkých srdečne pozvať na stavanie mája, ktoré sa bude už tradične 

konať 30.04. a bude spojené s občerstvením. Taktiež sa dňa 1. mája koná otvorenie 

turistickej sezóny, Deň otvorených dverí v NŽ, vo Vinárskych závodoch a v Štátnych 

lesoch. Očakáva sa vysoká účasť návštevníkov.  

Dnes chcem vyjadriť veľkú vďaku členom DHZ, ktorí na veľkonočnú nedeľu riešili 

protipovodňovú situáciu. Vďaka protipovodňovým hrádzam a  našim požiarnikom sa 

potok nevylial. Máme to všetko zdokumentované. 

Hlavným mediálnym partnerom Kultúrneho leta 2013 by mala byť Západoslovenská 

televízia.  
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Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 245 /2013/16. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 245/2013/16 berie na vedomie správu starostu 

o činnosti v obci. 

 

K bodu č.  5.) 

 

starosta  -  CVČ boli financované priamo z ministerstva na základe predložených žiadostí 

počtu detí. Niekde sa stávali prípady, že deti CVČ nenavštevovali ale fin. prostriedky 

poberali. Od 01.01.2013 je pripravené nové financovanie CVČ. Ministerstvo stanovilo 

určitý koeficient na jedno dieťa na rok. Obec dostane v rámci podielových daní na deti 

s trvalým pobytom na území obce vo veku od 5 do 15 rokov finančné prostriedky na to, 

aby sme ich následne mohli poskytnúť CVČ na tie deti z našej obce, ktoré skutočne 

navštevujú CVČ. Do 30.04.2013 musíme Uznesením schváliť výšku dotácie na jedno 

dieťa a rok. CVČ musia obec požiadať o poskytnutie fin. prostriedkov a priložiť aj 

menovitý zoznam detí. Našu obec požiadali dve CVČ o dotáciu, jedno z Nitry a jedno zo 

Zlatých Moraviec. Spolu je to 15 detí. V Topoľčiankach máme v spomínanej vekovej 

kategórii 232 detí. Na školení na RVC v Nitre bol na schválenie doporučený koeficient 

63,00 € na dieťa na rok 2013. Taktiež doporučujem schváliť túto sumu. 

 

Mgr. Klečka  -  zo zvyšných peňazí sa môže prispievať na aktivity určené pre deti 

 

Ing. Adamičková  -  školské organizácie by si mohli pripraviť nejaký plán, je to dosť 

peňazí 

 

starosta -  ak budú žiadosti na jednotlivé podujatia, oboznámim s tým OZ 

 

Mgr. Klečka  - každá aktivita musí mať svoj harmonogram, všetky fin. prostriedky budú 

využité adresne 

 

Ing. Kazíková  -  tie peniaze už máme zapracované v rozpočte 

 

starosta  -  pokiaľ už nikto nemá pripomienku, poprosím predsedu návrhovej komisie 

o prednesenie návrhu na uznesenie 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 246 /2013/16. 

Hlasovanie: 

ZA : 7  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 246/2013/16 schvaľuje Poskytnutie finančných 

prostriedkov formou dotácie na záujmové vzdelávanie detí v CVČ Domino Nitra (pre 

jedno dieťa) a v CVČ v Zlatých Moravciach (pre štrnásť detí) s trvalým pobytom na území 

obce Topoľčianky  vo výške 63 € na dieťa a na rok 2013, t.j. 5,25 € na mesiac za týchto 

podmienok: 
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- Zriaďovatelia CVČ – Mesto Nitra a Mesto Zlaté Moravce predložia v žiadosti 

o poskytnutie dotácie zoznam detí na ktoré žiadajú dotáciu s adresou ich trvalého 

pobytu, dátumom ich narodenia a priložia fotokópiu Rozhodnutia riaditeľa CVČ 

o ich prijatí do CVČ. 

- Obec Topoľčianky, ako poskytovateľ dotácie sa zaväzuje do 30. apríla 2013 

oznámiť zriaďovateľom CVČ – Mestu Nitra a Mestu Zlaté Moravce ako 

príjemcom dotácie výšku dotácie na jedno dieťa a na rok 2013 a zmluvne 

dohodnúť podmienky, spôsob a termíny poskytnutia dotácie. 

- Ak dieťa prestane byť žiakom CVČ, príjemca dotácie je povinný uvedenú 

skutočnosť oznámiť poskytovateľovi dotácie do 14 dní. Na toto dieťa sa poskytne 

dotácia len za mesiace, ktoré dieťa navštevovalo CVČ. Ak na obdobie v ktorom 

dieťa prestalo byť žiakom CVČ bola poskytnutá dotácia, príjemca ju vráti 

poskytovateľovi.  

- V prípade, že do CVČ budú v priebehu roka 2013 prijaté ďalšie deti s trvalým 

pobytom na území obce Topoľčianky vo veku od 5  do 15 rokov, zriaďovateľ CVČ 

musí znovu požiadať o dotáciu na tieto deti.  

- Na požiadanie poskytovateľa dotácie, príjemca poskytne údaje o dochádzke detí na 

ktoré sa dotácia poskytuje. 

 

 

K bodu č.  6.) 

 

prednosta - najlepším spôsobom a prvým krokom k zabezpečeniu kvalitného výkonu 

predbežnej a priebežnej finančnej kontroly je vydanie vnútorného predpisu – smernice, 

ktorá upraví spôsob vykonávania predbežnej finančnej kontroly. 

Finančná operácia je príjem alebo použitie verejných prostriedkov v hotovosti alebo 

bezhotovostne, právny úkon alebo iný úkon majetkovej povahy. 

Predbežnú finančnú kontrolu vykonávame v zmysle §9 zákona NR SR č. 502/2001 Z.z. 

Finančnou kontrolou sa rozumie súhrn činností, ktorými sa overuje: 

 splnenie podmienok na poskytnutie verejných prostriedkov 

 dodržiavanie osobitných predpisov a zmlúv 

 dodržiavanie hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti pri hospodárení 

s verejnými prostriedkami 

Predbežnú finančnú operáciu vykonávajú zamestnanci zodpovední za rozpočet, za verejné 

obstarávanie, za správu majetku a za iné činnosti podľa charakteru finančnej operácie, 

ktorí majú túto činnosť v pracovnej náplni a vedúci zamestnanec. 

Predložená smernica č. 1/2013 O vykonávaní predbežnej a priebežnej finančnej kontroly 

nahrádza smernicu č. 1 /2005 O finančnom riadení a finančnej kontrole 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 247/2013/16. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 247/2013/16 schvaľuje  :  Smernicu obce 

Topoľčianky č. 1/2013 o vykonávaní predbežnej a priebežnej finančnej kontroly. 
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K bodu č.  7.) 

 

starosta  -    mestské a obecné zastupiteľstvá sú povinné 1x do roka schvaľovať plat 

starostu. Toto sa rieši po 1. apríli, kedy štatistický úrad oznámi priemernú mzdu 

národného hospodárstva, ktorá je základom pre určenie platu starostu alebo primátora. 

 

Ing. Kazík  -  plat starostu k 31.12.2012 bol 2 491,00 € mesačne v hrubom. Podľa §3 ods. 

1 zákona NR SR č. 253/1994 Z.z. patrí starostovi obce plat, ktorý je súčinom priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 

štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku 

určeného podľa §4 ods. 1 cit. zákona. Priemerná mesačná mzda zamestnanca v národnom 

hospodárstve za rok 2012 je 805,00 €. Obec Topoľčianky sa zaraďuje podľa počtu 

obyvateľov do 3. platovej skupiny, na základe ktorej mu patrí plat rovnajúci sa 1,98 

násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve. Čo 

predstavuje sumu 1 593,90 €. Obecné zastupiteľstvo môže tento plat rozhodnutím zvýšiť 

až o 70%. Navrhujem zvýšiť plat starostu obce  od 1.1.2013 o 56,50%, čo predstavuje 

sumu 900,55 €. Plat starostu podľa §3 ods.1 a podľa §4 ods. 1 a ods. 2  zák. č. 253/1994 

Z.z. spolu 2 495,00 € v hrubom. Na základe uvedeného je návrh úpravy platu starostu obce 

Topoľčianky v súlade s platnými právnymi predpismi. 

 

Ing. Kazík – pokiaľ nemá z nikto poslancov pripomienku, poprosím predsedu návrhovej 

komisie o prednesenie návrhu na uznesenie  

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 248/2013/16. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 248/2013/16 určuje v súlade so Zb. z.č. 

154/2011, ktorým sa mení a dopĺňa zákon NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov 

podľa § 3 ods. 1 a § 4 ods. 1 a 2 mesačný plat starostu obce Topoľčianky vykonávajúceho 

funkciu v celom rozsahu vo výške 1,98 násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v národnom hospodárstve (za rok 2012 – 805,00 €), čo predstavuje sumu  1593,90 €  

zvýšený o 56,5 %, čo predstavuje sumu 900,55 €. 

Od 1.1.2013 plat starostu obce Topoľčianky je vo výške 2 495,00 € v hrubom. 

 

K bodu č.  8.) 

 

Žiadosti občanov a organizácii: 

 

Žiadosť  - MUDr. Štefan Kóňa, Kesovský rad 1078/50, 951 15 Mojmírovce – 

o dlhodobý prenájom „Zdravotného strediska“ na ul Parkovej, p.č. 339/1 za účelom 

vybudovania modernej polikliniky s denným stacionárom pre seniorov a lekárne 
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starosta  - s týmto problémom by sme sa mali pohnúť ďalej. Je tu ďalší záujemca o ObZS. 

Vieme, že ObZS potrebuje rekonštrukciu a obec na to finančné prostriedky nemá. 

Zámerom všetkých záujemcov je pritiahnuť sem viac odborníkov a špecialistov. Dnes tu 

síce o tejto žiadosti nerozhodneme, ale bol by som rád, keby sme sa posunuli ďalej 

a poriešili to. 

 

JUDr. Gräffová  -  bolo by dobré osloviť všetkých záujemcov, či trvajú na svojom 

zámere, ak áno, mohli by sme sa so všetkými stretnúť 

 

starosta  -  písomne ich oslovíme 

 

Ing. Siklienka PhD. -  ťahá sa to už skoro tri roky, mali by sme si ich všetkých vypočuť 

a následne porovnať ich zámer 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 249/2013/16. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 249/2013/16 odkladá žiadosť MUDr. Štefan 

Kóňa, Kesovský rad 1078/50, 951 15 Mojmírovce o dlhodobý prenájom „Zdravotného 

strediska“ na ul. Parkovej, p. č. 339/1 za účelom vybudovania modernej polikliniky 

s denným stacionárom pre seniorov a lekárne a doporučuje starostovi obce osloviť 

všetkých žiadateľov o vyjadrenie či trvá  ich záujem o prenájom nehnuteľnosti 

Zdravotného strediska a uviesť dôvod žiadosti ako aj ich aktualizáciu do 15. 05. 2013.  

 

 

Žiadosť rodina Vladimíra a Mgr. Emílie Maňkovských, Hlavná 285 Topoľčianky, 

rodina Františka a Mgr. Evy Belicovej, Hlavná 287, Topoľčianky, rodina Ing. 

Miloslava a Mgr. Viery Rajčanových, Hlavná 287, Topoľčianky – o vybudovanie 

chodníka v dĺžke 172m z použitých betónových tvárnic 500x500x100mm v šírke 1m  na 

cca 100mm štrkopieskovom lôžku. Prípravné práce spojené s vybavovaním dokladov od 

majiteľov susedných nehnuteľností môže zabezpečiť Ing. Miloslav Rajčan po 

splnomocnení obcou bez nároku na odmenu. 

 

starosta  -  je to úsek od ÚS MV SR po ich nehnuteľnosti. Musíme sa stretnúť 

s majiteľom parcely, mali by to byť Lesy SR a dohodnúť sa, či sú ochotní prenajať tento 

pozemok. Následne navrhnúť technické úpravy a osadiť kocky. 

 

Ing. Kazík  - je to úsek kde nebude kanalizácia, preto nič nebráni jeho vybudovaniu 

 

Ing. Siklienka PhD.  -  aké by mali byť náklady? 

 

starosta  -  neviem to odhadnúť, ale mali by sme to robiť svojpomocne, ale niečo bude 

potrebné urobiť aj mechanizmom 

 

prednosta  -  kociek by malo byť dosť, bude potrebné aby to pozrel statik, je to predsa 

jarok, aby tam nedošlo k zosuvom 
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starosta  -  musíme taktiež osloviť regionálnu správu ciest 

 

prednosta  -  kocky plánujeme dať aj na chodník od ul. Mlynskej po drevosklad 

 

Mgr. Klečka  -  možno tam by sme mali dať niečo iné, hladké, môžu tam chodiť aj 

cyklisti 

 

starosta  -  boli sme na obhliadke aj s Ing. Szomolaiom a zhodli sme sa na tom, že by sa tu 

mohol chodník aj vyasfaltovať, nemalo by to byť finančne náročné 

 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 250/2013/16. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 250/2013/16 odkladá žiadosť rodina 

Vladimíra a Mgr. Emílie Maňkovských, Hlavná 285 Topoľčianky, rodina Františka 

a Mgr. Evy Belicovej, Hlavná 287, Topoľčianky, rodina Ing. Miloslava a Mgr. Viery 

Rajčanových, Hlavná 287, Topoľčianky – o vybudovanie chodníka v dĺžke 172m 

z použitých betónových tvárnic 500x500x100mm v šírke 1m  na cca 100mm 

štrkopieskovom lôžku a ukladá prednostovi obce preveriť majetkové pomery parcely pod 

chodníkom, technické možnosti vybudovania chodníka a vyčísliť predbežné náklady na 

vybudovanie chodníka. 

 

 

 

Žiadosť Bistro HaM, Hlavná 100, Topoľčianky  -  doplnenie žiadosti o vonkajšie 

sedenie na verejnom priestranstve so 4 stolmi a 16 stoličkami v letných mesiacoch na 

ploche 4 x 4m od 1. mája 2013 do 30. septembra 2013. 

 

starosta  -je to odložená žiadosť z minulého zasadnutia OZ, kde neboli presne 

vyšpecifikované rozmery požadovaného priestranstva a doba prenájmu. Podobná žiadosť 

bola schválená p. Marekovi Opálenému, s nájmom v zmysle VZN. 

 

Ing. Adamičková  -   komisia cestovného ruchu sa na svojom zasadnutí zaoberala aj touto 

žiadosťou, kde sa uzniesla na tom, že nájom sa môže schváliť v zmysle VZN, avšak pod 

podmienkou vybudovania drevenej terasy ohradenú kvetináčmi s možnosťou prekrytia 

fóliou v prípade nepriaznivých klimatických podmienok. Takéto je doporučenie Komisie 

obchodu, služieb, cestovného ruchu a podnikania. 

 

starosta  -  podporujem takúto drevenú terasu 

 

p. Minár  -  fóliu by som neriešil 

 

JUDr. Gräffová  -  keď si dajú vyrobiť drevené pódium, nebude sa znehodnocovať dlažba 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 251/2013/16. 
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Hlasovanie: 

ZA : 7    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 251/2013/16 schvaľuje žiadosť Bistro HaM, 

Hlavná 100, Topoľčianky  -  o povolenie na prevádzkovanie vonkajšieho sedenia na 

verejnom priestranstve so 4 stolmi a 16 stoličkami v letných mesiacoch, na ploche 4 x 4 m 

v čase od 1 . mája do 30 septembra 2013, za podmienky zriadenia dreveného pódia.  

 

 

K bodu č. 9) 

 

Interpelácie poslancov: 

 

JUDr. Gräffová  -  v 18 BJ sa uvoľní 1 byt. Mali by sme schváliť komisiu na výber 

nového nájomcu. 

 

starosta  -  komisiu určuje starosta, komisiu som už menoval, je z toho aj zápis, máme 6 

žiadostí o tento byt 

 

JUDr. Gräffová  -  na dolnom konci na ul. Hlavnej je farebnými kriedami pokreslený 

chodník a autám čo vozia lieky do lekárne niečo vyteká, je tam veľmi znečistená dlažba 

 

Ing. Siklienka PhD. – ako je to s parkovaním pred lekárňou? 

 

p. Minár  -  zatiaľ sa tam parkuje, nemáme značenie zákazu parkovania 

 

starosta  -  o značení môže rozhodnúť jedine Ing. Sitkey a on je tak pracovne vyťažený, 

že musel bohužiaľ zrušiť aj naše stretnutie, mal dôležitejšie jednanie. Sľúbil prísť budúci 

týždeň. 

 

starosta  -  my sme pre to urobili všetko, chýba už iba rozhodnutie 

 

p. Minár  -  je to komplikovanejšie, zmení sa šírka vozovky, budú tam aj odbočovacie 

pruhy. 

 

 

JUDr. Gräffová  -  od kedy do kedy budú otvorené verejné WC a koľko sa vyberá? 

 

starosta  -  my nemôžeme vyberať po dobu 5 rokov, je to podmienka zmluvy 

 

prednosta  -  otvorené je od 8
00

 do 19
00

 v pondelok až piatok, do budúcna uvidíme ako sa 

to osvedčí 

 

JUDr. Gräffová  -  budú sa čistiť trávniky na ul. Hlavnej? 

 

prednosta  -  už sa čistia, pribrali sme jednu pracovnú silu na údržbu WC a pomáha aj 

s verejnou zeleňou. Chceme to riešiť cez úrad práce, ale momentálne sú všetky projekty 

pozastavené. 
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JUDr. Gräffová  -  firma, čo robila výsadbu nemala by sa o to ešte 2 roky starať? 

 

starosta  -  neviem to presne, ale môžeme to preveriť 

 

Ing. Adamičková  -  vzhľadom k tomu, že začína turistická sezóna, bolo by vhodné určiť 

priestor povedľa hlavnej cesty kde by autobusy mohli zastaviť, turisti by bezpečne 

vystúpili a autobus by bol presmerovaný na parkovisko pri Tatrane n.o. Do budúcna treba 

pracovať na odkúpení pozemku na ul. Žikaveckej. 

 

p. Minár  -  na vystúpenie nemusíme nič vytvárať, značky by bola zas zdĺhavá záležitosť 

 

starosta  - môžeme poprosiť p. Tomkovú aby usmernila tieto autobusy 

 

 

K bodu č. 10) 

 

Ing. Adamičková  - most do parku by bolo vhodné nanovo vymaľovať, neviem síce komu 

patrí, mali by sme to zistiť a upovedomiť ich. Navrhujem písomne osloviť Lesy SR 

a spoločnosť čo preváža drevo cez dedinu, aby nechodili cez Machulinskú ulicu.  

 

Ing. Siklienka PhD.  -  aký je momentálny stav štadióna? 

 

starosta  -  k 15.3.2013 nastala zmena riaditeľa Tatran n.o. Ako štatutár teraz figuruje p. 

Martin Kraštenič. Naďalej sa pokračuje s opravami objektu. Do budúceho zastupiteľstva 

sa určite stretnú so všetkými poslancami. 

 

Ing. Kazík  - zmluva platí aj naďalej 

 

starosta  -  písomne sme si vyžiadali predloženie všetkých dokumentov, v rámci opráv na 

Tatrane 

 

p. Kazíková Terézia  -   bola som smutná z toho, že sa vyhlásilo, aby ľudia nosili papier 

do zberu do školy. Nemôžu tie detičky pozbierať papier po starých ľuďoch? Veď starý 

človek už  toľko nevládze. V Našich Topoľčiankach pán riaditeľ pekne písal o aktivitách 

detí, keď príde pani učiteľka Mrázová pýtať niekoho na vystúpenie pre dôchodcov, nemá 

ísť kto. 

 

starosta -  pripomienky môžem posunúť p. riaditeľovi 

 

Mgr. Klečka  -  formu zberu papiera si odsúhlasila rodičovská rada pri ZŠ. Po minulé 

roky papier zvážalo auto po dedine. Môžem to povedať na rodičovskej rade ako návrh. 

K vystúpeniu detí môžem povedať iba toľko, že doposiaľ sme vždy vychádzali v ústrety, 

práve v tento posledný termín sme nemohli, konali sa rôzne súťaže. 

 

Ing. Kazíková  -  ako sme tu už spomínali most do parku, ak naozaj patrí NŽ, treba ich 

osloviť, veď chystajú veľkú akciu, bude to pre ich dobré meno 

 

Mgr. Klečka  -  most, ktorý bol na dolnom konci nemohol by sa dať namiesto lavičky od 

kostolnej uličky do parku? 

 

starosta  -  už sme nad tým rozmýšľali, museli by sa spraviť betónové pilóty 
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prednosta  -  treba spraviť projekt, musí byť  stavebné povolenie, susedná parcela je 

národná kultúrna pamiatka 

 

Ing. Kazík  - skôr si tam viem predstaviť drevený zastrešený most, aby ladil s okolím 

 

p. Mašír  - chcem nadviazať na veľkonočnú nedeľu, keď hrozili záplavy. Bolo by vhodné 

do budúcna mať prichystané vrecia na piesok. Aby sme mali pripravený aspoň nejaký 

základ. Potokom išli kusy dreva, keby sa to niekde zaseklo, neviem čo by sa potom dialo. 

Mali by sme zmonitorovať brehy potoka. Každý kto potreboval vyčerpať vodu, všetci 

hasiči boli ochotní pomôcť. Ďalej chcem upozorniť na most pri našej bytovke, platne 

odspodu sú povolené a búchajú, treba ich privariť. 

 

JUDr. Gräffová  -  bolo by vhodné zorganizovať brigádu a vyčistiť brehy potoka 

 

JUDr. Oravcová  -  z Hostí išlo toľko odpadu, akoby tam zobralo celé smetisko 

 

prednosta  -  na OcÚ máme k dispozícii 100 kusov veľkých begov, tieto by sa mohli 

využiť na naplnenie pieskom 

 

p. Kučová  - mám tu podanú sťažnosť 7 mesiacov, ide o oplotenie môjho pozemku 

 

starosta  - pán prednosta Vám poslal stanovisko a Vy ste s ním nesúhlasili 

 

p. Kučová  -    podala som námietku, je to moje vlastníctvo, iba p. Ďatko si myslel, že je 

to obecná cesta. Keď som doniesla všetky potrebné papiere, p. prednosta povedal, že do 7 

dní by to malo byť vybavené. A nie je to vybavené doposiaľ. Taktiež sľúbil zamerať 

miestnu komunikáciu, ale prišiel p. Švec vytýčiť môj pozemok a na môj účet, s čím som 

nesúhlasila. 

 

prednosta  -  odpísal som Vám, že sa tam plánuje vybudovať kanalizácia, budú tam 

pracovať ťažké stroje, preto Vám doporučujem nevykonávať oplotenie teraz, nakoľko by 

mohlo dôjsť k jeho poškodeniu. Od p. Šveca som chcel, aby vytýčil hranicu Vášho plota 

a hranicu budúcej miestnej komunikácie. 

 

p. Kučová  -   v r. 2010 bol p. Švec zameriavať toto územie, lebo p. Ďatko si myslel, že 

celá cesta patrí jemu. Obecná cesta je 4,40m a môj pozemok má 2,90m. Ale toto p. Ďatko 

asi nevie a stále podával na mňa sťažnosti. Bola tam aj komisia aj policajti. Teraz som 

podala sťažnosť ja na p. Ďatku, má tam naskladané betónové panely, pletivo, je to tam 

hotová džungľa. Dostala som odpoveď, že moja sťažnosť sa na OcÚ riešiť nebude a mám 

sa obrátiť na okresný súd. Ďatkove sťažnosti sa tu riešili všetky a moja jedna sa už 

nemôže. 

 

prednosta  - dvakrát sa tá istá sťažnosť riešiť na OcÚ nemôže 

 

JUDr. Gräffová  - ale to je jej prvá sťažnosť 

 

p. Kučová  -  chcem, aby sa to už konečne doriešilo, nech mi dá p. Ďatko pokoj 

 

starosta  -   pôjdem tam aj s p. Švecom osobne, Vás taktiež upovedomím. Viem, že sa 

tieto konflikty stále ťahajú, mali sme aj sedenie s p. Ďatkom, je z toho zápisnica. 

 

JUDr. Gräffová  -  p. Ďatko mal niečo urobiť a neurobil to 
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p. Minár  -  má tam naukladané panely, zem, pletivo, ľudia potom aby to obišli musia 

využívať pozemok p. Kučovej 

 

p. Kučová  -  p. Ďatko si postavil ohradu bez povolenia, všetok starý materiál tam nechal 

nahádzaný za plotom 

 

starosta  -  určite tam pôjdeme po 1. máji 

 

Ing. Kazík  -  táto cesta bude využívaná aj keď sa tu budú konať MS v konských 

záprahoch, mali by sme to tam vyčistiť 

 

JUDr. Oravcová  -  keď chodili skauti so zbierkou na pomoc rodine po p. Čulíkovi, mali 

chodiť po všetkých uliciach , veľa ľudí chcelo prispieť a nemali ako, nikto ich nenavštívil 

 

starosta  - zbierku nerobila obec, obec to iba vyhlásila na žiadosť rodiny,  my skautom 

nemôžeme nič nariadiť 

 

p. Minár  -  skauti iba pomáhali rodine 

 

starosta  -  môžeme skautom iba posunúť túto pripomienku 

 

sl. Cigáňová  -  myslím si, že ich treba pochváliť 

 

 

 

K bodu č. 11) 

 

Záver 

 

starosta  - ďakujem všetkým za účasť, trpezlivosť, pozornosť a za všetky Vaše podnety.  

 

 

 

 

 

 

 Mgr. Anton Segíň                                      Juraj M e s k o     

    zapisovateľ              starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Kazík Roman                 –––––––––––––––––––––––––––– 

 

Ing. Adamičková Alžbeta                     


